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                                                                                                                                                  Oosterblokker 22-08-2022 

 

Betreft: Overlast motoren Zuiderdijk 

 

Geacht college, 

 

Wij hebben met elkaar vernomen dat de situatie rondom (de handhaving van) het huidige motorenverbod door mensen 

verschillend wordt ervaren, onze fractie heeft hierover drie vragen. 

 

1 Via de krant vernamen wij dat diverse mensen ervaren dat er sprake is van slechte handhaving wat betreft het verbod, hoe 
ziet u dit?  
 
2. In hoeverre is de inzet van handhaving in relatie tot de rechtszaak die loopt vanuit de motorclub om het verbod ongedaan 
te maken? 
 
3. Bent u van mening dat het precieze huidige verbod de oplossing is voor de ervaren overlast of dat er ook naar andere 
zaken gekeken zou moeten worden? 
 

 

 

Namens de Seniorenpartij Drechterland 
 
Maartje van Diepen 
 


